
Ilija Djokovič, predsednik občine Skadar(j|a v Beogradu:

Podjetjem je treba pustiti več sred
stev za razširitev in rekonstrukcijo

njihovih obratov
LjudaJci odborl obHn na ožjera

področju mesta morajo pri for-
mirainju la razdelitvl svojih do-
hodkov za pirihodnje leto upo-
Stevati dvoje giavnih stvarl:

V prvi vrsti morajo z dražbe-
aiin planotn tagotovlti sredstva
ta rešitev glavnlh problemov
tnesta, fci jih Je mestnl ljudskl
odbor v tetkočejn letu zateJ re-
Sevatl in ki jih Je prevzel v
reševanje okrajnl ljudskl odbor.
MwiLm, da }« treba to politiko
nadaljevaitl tudi v prihodnjih
lertih. Razširitev vodovodne in
e-lektri6ne mreže, ureditev mest-
nega prometa in izgradaja hla-
dilnic ter sfcladišč za spravlja-
nje sadja in zelenjave — to so
osnovni probleml, za katere je
treba zagotovitl potrebna danar-
na sredsrtva. To nJso samo pro-
biemi okrajnega Ijudskega od-
bora, temveč tudi vseh obfin z

otjega mestnega ^oiroija, ln
njiin je treba datl prednos-t ter
preprečitd vse tendeace, Jci W
botele ta sredstva potrošiti za
druge, manj važoe namene.

Drugo, kar je treba doseči, *o
rcčja sredstva, kl Jih Je treba iz
dela dotoička pustitl podjetjem
ra samostojno razpolaganje, da
bi lahko razširlla lo preuredila
svoje obrate. MLslim prečvsem
na predelovalno tndustrijo in
kmetijstvo. Res Je, da smo
prejšnja leta morall zajemaU
od podjetij več dobiEka, če smo
boteli rešiti mnoge pere-Ce ko-
munalne probleine. Menim, da
J« prišel čas, da se taka pott-
tika spremeal, tem preje, ker
nam v Beogradu zelo ugodni po-
goji omogočajo, da z majhniml
investicijami občutno razširimo
zaiogliivost nekaterih naših
podjettf predelovalne indu-
strije.


